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ROŽNOV POD RADHOŠTĚM | Shod-
nou se, že Rožnov pod Radhoštěm po-
třebujenovékulturní centrum, a všichni
jej chtějí stavět. Jenže koalice vedoucí
město a zástupci opozice v čele s hnu-
tím ANO, které před lety s nápadem na
stavbu přišlo, už se liší v tom, kdy
k tomudojde.
„Hlavní varianta je dostavět kulturní

centrum. Máme projekt, který necháme
kompletněposoudit, abychomsi byli jis-
tí, že je v pořádku. Až se topotvrdí, mů-
žeme stavět s rozumným finančním li-
mitem, který si město budemoci dovo-
lit,“ uvedl na úternímzastupitelstvu sta-
rosta Jan K učera (Nezávislí Rožnová-
ci). „Pokud by projekt měl zásadní pro-
blémy, máme variantu B , jak postupo-
vat, a toje novýprojekt,“ dodals tím, že
pak by na základovédescevznikla budo-
va jinéhoautora.

Město má také prodlouženou dotaci
od státu ve výši 120 milionů korun až
do roku 2029, odložené vlastní finance
anasmlouvanéúvěry, kterézatímnečer-
pá.

Peníze máme, pojďme
stavět, říká hejtman Holiš
„Peníze máme, projekt máme, ale stavět
nebudeme, protožebudemeněcoposuzo-
vat. Já říkám: Pojďme stavět. Jakékoliv
další prodlení je proměsto značné nevý-
hodné,“ reagoval bývalý starosta a sou-
časný hejtmanRadim Holiš (ANO).
Stavba centra za více než 360 milio-

nů korun začala loni v březnu na místě
bývalého kina Panorama. Stavební fir-
maaleprácepopůlrocepřerušila a hoto-
vá je pouzezákladovádeska.
Důvodem byly neshody s tehdejším

vedenímměsta na změně subdodavate-
ledřevostavby či nedostatky v projekto-
vé dokumentaci. Po zářijových komu-
nálníchvolbách seobměnilo vedení rad-
niceanastoupila koalice stran, kterékri-
tizovaly nárůst nákladů za kulturní cen-
trum.

Nejvyšší investici v historii
města čeká posudek
Město si koncem roku objednalo u ex-
pertů z brněnskéhoVUT posouzení pro-
jektové dokumentace na stavbu centra.
Podle jejich zjištění v ní byly vážné ne-
dostatky, naopak autor dokumentace si
za ní stál a zapracoval do ní požadavky
uplatněné městem. V upravené podobě
ji Rožnovu odevzdalv půlce dubna.
Holiš kritizoval, že radniceposlalana

VUT „starou“ projektovou dokumenta-

ci z roku 2019, která pak byla pozměně-
na, a na jednání o její podobě nebyl při-
zván autor dokumentace architekt Mi-
lanRak. Podleexstarosty bylo ze75 při-
pomínek a vad v projektu jen sedm zá-
važných a šest vážných, z toho jen tři
vedly k úpravě projektové dokumenta-
ce. „Šlo přitomo vysoceodbornévěci,“
dodalHoliš.

Koalice ale trvá na tom, že předá do-
kumentaci znaleckému ústavu k posou-
zení, což si také odhlasovala. „K ulturní
centrum je největší investiční akcí v no-
vodobé historii města. Pokud by celé
kulturní centrum stálo 363 milionů ko-
run, je toobrovská částka. Proto si musí-
me být jistí, že projekt je bezvadný,“
zmínil Kučera.
Pokud se posouzení stihne letos, na

přelomuroku chceměstovyhlásit výbě-
rové řízení nadodavatele. (skc)

Kulturní centrum v Rožnově se odsouvá


